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前言

　　《最新英语语音训练大全》为英语作为外语的学习者编写，旨在帮助学习者掌握新的读音技巧，
包括：　　·新的语音及语音组合的发音　　·语音及单词在自然语流中的连贯发音　　·单词的重
音和非重读元音的弱化　　·单音节单词的弱读　　·短语及句子重音　　·英语的节奏及语速　　
·英语语调的规律　　为了实现这一目的，本书介绍了英语语音的基本概念，并提供了大量的口语练
习。
　　本书在编写时遵循以下原则：　　1.要帮助英语学习者认识英语语音的主要特征，而不是单纯地
靠模仿学习语音。
这一点很重要，因为不是所有的学习者都善于模仿。
　　2.提供的信息具有实用性，且简明扼要，表达清晰。
　　3.练习丰富，由单项练习到综合练习顺序进行。
这样的练习能够省去日后纠正学习者语音错误的时间，比同时练习几个难题更加有效。
书中练习量大，但安排合理，针对性强，循序渐进。
　　4.英语的语音与英语拼读规则相结合。
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内容概要

内容全面：涵盖英语语音的各个方面——发音、重音、节奏、语调、拼读规则、朗读练习。
练习丰富、系统：提供200多段语音示范和500多个练习；从单项练习到对比练习，再到综合练习，全
面、高效提升语音水平。
练习材料地道、实用：练习材料均为日常口语，训练语音的同时提高口语能力。
附赠特制加长版高清MP3光盘：含10余个小时的录音，录有全部语音示范、语音练习和朗读练习，用
地道、标准的英音朗读。
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书籍目录

List of English Phonetic Symbols, Signs and AbbreviationsChapter 1 ENGLISH SOUNDS  1.1 Problems of English
Sound Articulation  1.2 The English Consonants  1.3 The English Vowels  1.4 Same Spelling with Different
SoundsChapter 2 WORD STRESS　2.1 Importance of Word Stress in English　2.2 Primary and Secondary Stress
　2.3 Placement of Word StressChapter 3 RHYTHM　3.1 English Rhythm Components　3.2 Correct
Pronunciation of a Stressed Syllable　3.3 Recurrence of Stressed Syllables at Regular Intervals　3.4 Reduction of
Unstressed Vowels　3.5 Weak Forms of Words　3.6 Tone Groups　3.7 Fluency of SpeechChapteR 4 PHRASE
AND SENTENCE STRESS　4.1 Phrase and Sentence Stress　4.2 Stressed and Unstressed Words in an Utterance
　4.3 Typical Cases of Phrase Stress　4.4 Words Normally Unstressed in an Utterance　4.5 Special Cases of
Phrase Stress　4.6 Stress in SentencesChafer 5 INTONATION　5.1 Intonation and Its Functions in English
Speech　5.2 The Rise-Fall and Its Application　5.3 The Rise and Its Application　5.4 Direct SpeechChapter 6
ENGLISH READING RULES　6.1 The English Alphabet　6.2 Reading of English Letters and Letter
Combinations　6.3 Same Sound with Different Spellings and Meanings
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章节摘录

　　1.1 Problems of English Sound Articulation　　If a foreigner does not pronounce English sounds clearly, a
native speaker can hardly understand a word. At the same time, listening to a native speaker, a foreigner may
happen not to recognize a spoken word because they themselves used to pronounce it in a different way and what
they hear at the moment does not correspond to the acoustic form stored in their minds.　　Foreign learners of
English sounds run into the following difficulties of pronunciation:　　（1） They have to learn to pronounce
new sounds, which are absent from their mother tongue, without replacing them by other sounds.　　（2）
Learners do not always discern the subtle difference between the sound that they hear or produce and the same
sound pronounced by a native speaker. They perceive sounds of a new language from the standpoint of their
mother tongue. Therefore, it is very important to draw their attention to the similarities and differences in the
articulation of similar English and native sounds.　　（3） The length of English vowels （ = the amount of time
occupied in uttering a vowel） is not a constant but rather a variable quantity. If the time so occupied is short, the
vowel is said to be short; otherwise it is said to be long.
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编辑推荐

　　献给真心想获得地道语音的学习者，《最新英语语音训练大全》是英语教授Tamara Piankova博
士40余年英语语音教学与研究的结晶。
　　《最新英语语音训练大全》内容涵盖英语语音的发音、（单词、短语、句子）重音、节奏、语调
、拼读规则、朗读。
其目的是提供系统、丰富的练习，让学习者通过练习获得地道的英语语音。
全书用英文撰写，解说内容提供中文译文。
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